
Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva Obce Kruh konaného 13.3.2023 v zasedací místnosti 

obecního úřadu v Kruhu 

 

přítomno: 7 členů zastupitelstva 

Jindřich Vancl, Ladislav Pršala, Ivana Horáčková, Iveta Jeriová, Eva Loukotová, Roman Kužel, 

Jiří Sedláček 

 

1 občan 

 

Zasedání bylo zahájeno v 17,oo hodin, ukončeno v 18,35  

 

zasedání zahájil starosta obce Jiří Sedláček, přivítal přítomné a konstatoval, že je přítomno tolik 

zastupitelů, aby bylo zasedání usnášeníschopné.  

 

Zapisovatelem navržen: Jindřich Vancl, ověřovateli zápisu navrženi: Ladislav Pršala a Eva 

Loukotová 

 

(hlasování: / 7 : 0 : 0 / pro: Jeriová, Vancl, Kužel, Horáčková, Pršala, Loukotová, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0 

 

program zasedání  

  1) Seznámení s programem zasedání 

  2) Kontrola usnesení z minulého zasedání  

  3) Informace k pořízení nových barevných nádob na plast a papír a informace k podané  

      žádosti o dotaci na kontejnery a úpravu sběrných míst pro tříděný odpad 

  4) Projednání rozpočtového opatření č. 2/2023 

  5) Informace o možností podání žádosti o pořízení změny č.4 Územního plánu Kruh    

  6) Projednání návrhu prodeje částí pozemkových p.č 916 a 918/1   

  7) Informace k záměru stavby kanalizace a vodovodu v obci 

  8) Usnesení    

  9) Závěr 

 

1)Starosta obce seznámil přítomné s programem zasedání, další návrhy už nebyly,  

o programu bylo hlasováno 

 

(hlasování: / 7 : 0 : 0 / pro: Jeriová, Vancl, Kužel, Horáčková, Pršala, Loukotová, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0 

 

2) kontrola usnesení z minulého zasedání. Žádosti o dotaci na Krajský úřad Libereckého kraje  

z Programu obnovy venkova a Programu podpora jednotek požární ochrany jsou podány, ostatní  

až podle výzev. Smlouvy s nájemci obchodu a hostince jsou podepsány, záměr prodeje pozemků 

byl vyvěšen, budeme o něm jednat na dnešním zasedání. Veřejnoprávní smlouva s Jilemnicí  

o příspěvku na spolufinancování Pečovatelské služby je podepsána. Ostatní usnesení jsou průběžně 

plněna 

  

3) Informace k pořízení barevných nádob na plast a papír – podle výsledků dotazníku  

(15 nemovitostí ho nevrátilo) jsme předali požadavek na zpracování žádosti o dotaci  

na Svazek obcí Jilemnicko. Vlastní výzva na podání žádosti o dotaci by měla být vyhlášena okolo 

prázdnin, uvidíme. Výsledek se dozvíme nejdříve na přelomu roku. Občané se zatím moc neptají 

jak to bude a kdy budou ty barevné popelnice (až na výjimky). Podle posledních informací bude 

časový „problém“ kdy můžeme nádoby získat. Buď je můžeme dostat hned do nájmu od EKO,  

ale podle připravované výzvy už to nepůjde tak, že si je pronajmeme na dva roky a potom  



je „vyměníme“ za ty z dotace. Podle informací to teď už nejde. Takže buď musíme čekat  

až jak dopadne žádost. To znamená že přibližně o prázdninách bude vyhlášena výzva a podá  

se žádost o dotaci. Potom přijde čas vyhodnocování na MŽP, to bude taky nějaký čas trvat (může 

být i dalších půl roku). Potom se musí udělat výběrové řízení na dodavatele s veškerým 

vyhodnocením, dále přijde objednávka, dodávka, polepení samolepkami a rozvoz po nemovitostech 

a jsme skoro na konci roku 2024. Teď se tedy musíme rozhodnout, jak to uděláme. Jestli nádoby 

přes EKO nebo počkat až bude vše vyřízené přes dotaci. Škoda, že jsme si to nechali minulý rok 

„utéct“. K oběma variantám proběhla velké debata, nakonec se zastupitelstvo dohodlo, že vezmeme 

za jasně daných podmínek nádoby od EKA. 

      Informace k podané žádosti o dotaci na kontejnery a úpravu sběrných míst pro tříděný  

odpad – žádost byla podána v listopadu 2022, teď se čeká na rozhodnutí Ministerstva životního 

prostředí. Běžná doba bývá minimálně půl roku, spíše ale delší. Vyjádření můžeme očekávat  

tak okolo prázdnin. 

 

4) Projednání rozpočtového opatření č. 2/2023 – Zastupitelstvu bylo předloženo Rozpočtové 

opatření č. 2/2023. Na položce příjmů je dotace na volbu prezidenta 38.600,- Kč. Na položce výdajů 

úspora na krbovky do hostince 13.210,- Kč, výdaje na změnu Územního plánu  č.3 48.400,- Kč, 

výdaje na volbu prezidenta 48.000,- Kč.  Rozpočtové opatření bude – Příjmy 38.600 Kč, výdaje 

83.190,- Kč, financování 44.590,- Kč. Po vysvětlení bylo o schválení Rozpočtového opatření  

č. 2/2023 hlasováno 

 

(hlasování: / 7 : 0 : 0 / pro: Jeriová, Vancl, Kužel, Horáčková, Pršala, Loukotová, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0 

 

5) Informace o možností podání žádosti o pořízení změny č.4 Územního plánu Kruh – nějaký 

čas už „bojujeme“ s pověřenými úřady (MěÚ Jilemnice stavební a KÚLK životní)  

o souhlas se změnou územního plánu pro naši obec.  Hodně rychle nám docházejí dostupné 

pozemky pro stavbu rodinných domů. Na stavebním v Jilemnici je podána žádost, kterou  

na územním plánování zpracovávají pro Krajský úřad. Tam se však proti tomu hodně staví  

z důvodu zachování půdního fondu a zřejmě „přání obce“ v celém návrhu nepodpoří.  V brzké době 

(doufám) budeme v zastupitelstvu seznámeni se zprávou o uplatňování ÚP Kruh, kterou připraví 

v Jilemnici a potom se upraví náš požadavek na změnu č.4 Územního plánu obce Kruh a půjde  

to k projednání na Krajský úřad. Nemá to konec a vůbec tomu nepomohla personální změna  

na územním plánování v Jilemnici. Bude to ještě na dlouho 

 

  6) Projednání návrhu prodeje částí pozemkových p.č 916 a 918/1 – na posledním zasedání 

jsme projednávali žádost pana Martiška o koupi pozemků okolo myslivny nad rybníkem. Záměr  

byl vyvěšen od 31.1. do 15.2. na úřední desce, nikdo další se nepřihlásil, a tak teď můžeme schválit 

prodej pozemků.  

 

(hlasování: / 7 : 0 : 0 / pro: Jeriová, Vancl, Kužel, Horáčková, Pršala, Loukotová, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0 

 

7) Informace k záměru stavby vodovodu a kanalizace v obci – v roce 2022 byla dokončena 

studie a v roce 2023 se zpracovává Projekt na dokumentaci pro územní rozhodnutí. Výzvu 

k zahájení prací Ekomonitor Chrudim obdržel a začal na projektu pracovat. Součástí projektu  

jsou i smlouvy o smlouvě budoucí s majiteli pozemků, na kterých by obě zařízení měla být uložena. 

Takže doufám, že si to všichni pamatují, co slíbili a na čem jsme se dohodli. Dnes dopoledne  

jsme měli na obci schůzku s projektantem od Ekomonitoru panem Kotaškou a s panem Jánským  

od Ekolservisu (firma, která na vše dohlíží) o dalším postupu. Trasa bude stejná jako zpracovaná 

studie, nic se tedy měnit nebude. I když to vypadá, že se nic neděje, tak děje. Akorát to není vidět. 

To bude, až uzavřeme smlouvu s firmou, která by potom měla obě zařízení v obci vybudovat. 



Předtím nás ale čeká ještě výběrové řízení na projekt pro schválení umístění stavby a projekt  

pro stavební povolení  

 

Diskuze:  

 

Jiří Sedláček – nejbližší akce v obci: 25.3. divadlo v kině – komedie Sborovna, divadelní spolek      

                        Poniklá, 1.4. Ukliďme Kruh, 15.4. dětský karneval a večer zábava v sokolovně,  

                        30.4. čarodějnice  

-  nájemce obchodu obdržel dotaci na udržení obchodu v obci 

-  na zasedání jsme chtěl mluvit hlavně o pořízení fotovoltaiky na obecní domy. 

Výzva k podání žádostí je posunuta do 30.6. a řeší se, jak vše vůbec bude nastaveno. 

Aktuálně je pro obec vhodná instalace na sokolovnu a na obecní úřad, případně  

na obchod a hostinec (tady ale musíme vzít dodávanou elektřinu do budovy na sebe 

a neplatily by ji už nájemci = obec by už nájemcům nepřispívala to, co jsme schválili  

na posledním zasedání. To posoudíme až po předání vyúčtování). Panely na střeše 

úřadu zdaleka nepokryjí spotřebu v budově (veřejné osvětlení), na sokolovně  

by výroba elektřiny zase přesahovala spotřebu a na obchodě by panely, v případě, 

že bude elektřinu platit obec, také nestačily. Případnou žádost o přidělení dotace  

na fotovoltaiku, pokud ji budeme chtít, musíme tedy schválit na dalším zasedání 

Pokud budeme chtít panely na všechny obecní budovy, tedy kromě 

uvedených i na hasičárně, škole i na koupališti, tak by akce stála okolo 6 mil. 

korun a dotace je až 70%, když se budou dělat sokolovna, obec a hostinec, tak 4 mil. 

Návratnost je 5 – 6 roků, životnost vlastních panelů min. 25 let.  Mechanické části,  

a baterie mají záruku 10 – 15 roků, ostatní komponenty podle zákona 2 roky. 

Samozřejmě když bude špatné počasí (zataženo, déšť, sníh), soláry elektřinu nevyrábí. 

Když je ale pěkně, tak vyrobí víc než budeme potřebovat a potom si ji budeme moc  

menší množství uschovat v bateriích nebo při malé potřebě v létě i prodat 

Eva Loukotová – v kině pro ochotníky jsou špatné opony, musí si přidávat další. Některé spolky  

                      ale žádné jiné nemají, nešlo by je přidělat? 

           Jiří Sedláček – zítra je v kině schůzka právě k oponám, uvidíme, co z ní vyjde 

Jindřich Vancl – Majitelce auta, které stojí za kurty byla zaslána výzva k jejímu odstranění. Stejná  

                      výzva je na úřední desce obce. Uvidíme, co se bude dít. Majitelka má měsíc na reakci  

                      a když se neozve, tak auto můžeme zlikvidovat 

Roman Kužel – zajistit výjezd z hasičárny před parkujícími auty 

- 12. srpna je oslava 135 let založení SDH Kruh, bude potřeba zajistit křižovatku  

ve středu obce 


